
 
 

VERSLAG VERGADERING via Teams  
3 november 2020 - 19u00. 

 
Aanwezig 

• Dagelijks bestuur: Géry Smet, Harry De Beleyr, Pieter Debaets, Valérie Tack. 
• Leden: Rik Dhollander, Peter Nees, Chris Picavet, Katty Van Driessche,  

Peter Van Lijsebetten, Christophe De Grande, Maxine Vandorpe. 
• Stadsbestuur: Peter Buysrogge, Johan Heirbaut, Carine Verleyen. 
• Verontschuldigd: Caro Buyse. 

 
De voorzitter verwelkomt de aanwezigen op de Teamsvergadering. 
 
01. Notulen vergadering van 14-09-2020 
Christoph DG vraagt of er een overleg is geweest met Tijl Wymeersch i.v.m. urban sports?  
De voorzitter kreeg nog geen antwoord. 
Notulen goedgekeurd. 
 
02. Coronacrisis: sportactiviteit in code oranje 
Zowel Pieter DB als Valérie T vragen van de stad rechtlijnige maatregelen voor sportactiviteiten 
in code oranje naar alle verenigingen toe. 
Schepen Buysrogge stelt dat het stadsbestuur steeds de lijn heeft doorgetrokken om zoveel 
mogelijk sporten toe te laten en dat er nog steeds een optimale communicatie gevoerd wordt 
voor het gebruik van de stedelijke sporthallen.  
Johan H merkt op dat het heel moeilijk is om de info ‘up to date’ te houden als die vanuit de 
overheid constant wijzigt. U13 zou nu wel binnen mogen sporten mits goedkeuring van het 
stadsbestuur. 
 
03. Besteding middelen Vlaams noodfonds 
Johan H licht het voorstel toe voor de besteding van de Vlaamse dotatie van 1.282.247,61 EUR. 
Reeds eerder beslist in augustus: 

A. 520.000 EUR voor de verdubbeling van de werkingssubsidies 2020, o.a. voor de erkende 
sportclubs.  

B. 300.000 EUR voor de ondersteuning van nieuwe initiatieven en evenementen via een 
projectoproep. 

 
Betreffende de besteding van het saldo van 462.247,61 EUR ging de gemeenteraad in oktober 
akkoord met een gedetailleerd voorstel van het college.  
Schepen Buysrogge vermeldt in dat verband ondermeer tegemoetkomingen voor wielercomités, 
gaande van 500 tot 3.000 EUR, 10.000 EUR voor aankoop van tenten voor wachtende sporters 



buiten aan de sporthallen en andere stadsgebouwen, 8300 EUR voor de Sint-Niklase 
harmonieën. De middelen van 300.000 EUR gekoppeld aan de projectoproep worden verhoogd 
naar 340.000 EUR en de bestedingsperiode wordt verlengd tot juni 2021.  
Het college kreeg van de gemeenteraad het mandaat om het uiteindelijke restbedrag van 
21.715,60 EUR in een latere fase toe te wijzen. 
 
Valérie T stelt de vraag of we een nieuwe parameter moeten invoeren, gebaseerd op een peiling 
naar de concrete noden bij de verenigingen. Johan H verduidelijkt dat deze afweging is gemaakt 
in de eerste overlegronde met verschillende schepenen en diensten, maar dat hiervan werd 
afgezien, omdat dit een heel moeilijke oefening zou worden en moeilijk te controleren. 
 
04. Subsidies 2020: stand van zaken 
Toelichting Johan H: 

• Aanvragen werkingssubsidies: sommige ingezonden dossiers moeten nog doorgenomen 
worden.  
-     50 jeugddossiers krijgen subsidie (= 1 minder dan vorig jaar).  
- FC Gerda is failliet verklaard. De subsidie zal in mindering gebracht worden van de 

openstaande schuld bij de stad. 
- Dossier Tennisclub Wase werd op 1 oktober (wegens coronaperikelen?) te laat 

ingediend. Geen goedkeuring, de vergadering is van oordeel dat het reglement moet 
nageleefd worden. 

➢ De vergadering geeft mandaat aan de subsidiecommissie om de laatste berekeningen 
die nog moeten uitgevoerd worden, goed te keuren.   

➢ Tevens is de vergadering ermee akkoord om bij de verdubbeling van de subsidies (met 
de middelen vanuit het noodfonds) de scores en respectievelijke middelen voor ‘vorming 
van jeugdsportbegeleiders’ niet te verdubbelen, want zijn jaar na jaar zeer variabel.  Als 
compensatie zullen de middelen gekoppeld aan ‘kwaliteit jeugdsportbegeleiding’ 
verhoudingsgewijs extra verhoogd worden bovenop de verdubbeling.  

 
• Aanvragen subsidies manifestaties + infrastructuur:  

Beschikbaar budget 45.000 EUR waarvan 18.000 EUR (= 40%) voor 
infrastructuurprojecten + 27.000 EUR (= 60%) voor manifestaties.   

- Manifestaties: Waaslandcross kreeg reeds subsidie, evenals GP Duivensport. De 
Gouden Pijl werd afgelast wegens corona.  
De vergadering gaat akkoord om de 12 andere manifestaties die afgelopen jaar 
toch zijn kunnen doorgaan, een forfaitaire subsidie toe te kennen op basis van 
een vergelijking van de respectievelijke subsidiebedragen uit het verleden.  
Totaal subsidies manifestaties: 9.095 EUR.  
Saldo: 17.905 EUR. 

- 7 infrastructuurprojecten 2020: HQ Gaming Club, Vos Reinaert, VK White Boys, 
Herleving Sinaai, Tennisclub Wase, Kracht en Geduld en AC Waasland werden 
weerhouden, waarvan het laatste uitgesteld wordt naar 2021. Twee clubs 
moeten hun eindafrekening nog indienen, uiterlijk 30 november. 
Gelet op het saldo op het deelsubsidiebudget voor manifestaties, is de 
vergadering akkoord met het voorstel om (1) de dossiers van HQ Gaming Club en 
van Tennisclub Wase integraal te subsidiëren in 2020 i.p.v. gespreid over 2020 
en 2021 en (2) alle infrastructuurprojecten te subsidiëren tot de reglementair 
bepaalde maximumgrens van 50 % van de materiaalkosten. 
Geraamd totaal subsidies infrastructuurprojecten: 26.007,94 EUR. 



- Algemeen totaal besteed bedrag: 35.102,94 EUR (o.v.). 
Algemeen saldo: 9.897,06 EUR (o.v.).  
De sportraad vraagt om dit bedrag een bestemming te geven in functie van 
sport. De schepen wil onderzoeken welke mogelijkheden er eventueel zijn. 
 

• Aanvragen subsidies voor sportinfrastuctuurprojecten 2021: AC Waasland (uitgesteld 
dossier), HQ Gaming Club, White Boys, Kracht en Geduld, Herleving Sinaai, GFA Sinaai 
en Petanqueclub De Populieren.  
Op basis van de ramingen zal het voorziene subsidiebedrag wellicht niet volledig 
worden aangewend.  
Schepen Buysrogge meent dat het subsidiereglement voor clubs met eigen 
infrastructuur niet genoeg gekend is. Hier ligt een rol voor meer bekendmaking.  
Voorstel vanuit de vergadering, alhoewel de subsidiereglementen in het verleden 
meermaals werden toegelicht op een algemene vergadering, om het reglement 
herhaaldelijk te publiceren via website/facebookpagina van de sportdienst en 
stadsbestuur.   

 
05. Project sport- en recreatiepark Puyenbeke:  

• Katty VD overloopt het verslag van de vergadering van 21-10-2020. 
Volgende items werden besproken:  
- Selectieleidraad: toelichting bij aangepaste procedure en aangepaste tekst.  
- Mobiliteitseffectenrapport: voorstel realistische groei scholen/zwemmers (scenario 
300.000 tot 500.000 bezoekers), heraanleg Hoge Bokstraat. 
- Participatietraject: voorbereiding coronaproof stadsgesprek 18 november. 
- Ruimtelijke visie: nieuwe schetsen. 
- Stand van zaken grondverwervingen.  
- Stand van zaken naamgeving site ‘Sportkringpark’ en zwembad ‘De Watermolen’.  

 
De sportraad vindt ‘De Watermolen’ een goede naamkeuze maar er is 
verdeeldheid over de benaming ‘Sportkringpark’, omdat deze volgens sommigen teveel 
geconnecteerd is aan voetbal.  
Insteek schepen Buysrogge: de huidige benaming ‘site Puyenbeke’ geeft veel verwarring met 
de provinciale site Puyenbroeck, de straatnamencommissie vond de verwijzing naar de 
gewezen voetbalclub Sportkring goed (naar analogie met de Gerda site). In Nieuwkerken 
wordt ook de benaming Sportkring gebruikt maar het is eerder site Meesterstraat die 
verwijst naar een locatie. De Watermolen verwijst naar de watermolen die er effectief 
gestaan heeft en eveneens naar zwembadwater. De site is niet alleen voor voetbal bedoeld 
maar voor verschillende sporten. 
Sportkring is zoals Harry DB aanhaalt gekend bij de oudere generatie en is een begrip in 
Sint-Niklaas.  
➢ Uiteindelijk besluit de vergadering dat het een beleidskeuze zal zijn zoals 

Pieter DB aanhaalt, maar stelt voor om het accent te leggen op “kring”, bedoeld  voor 
het beoefenen van verschillende sporten.  
Dus advies sportraad voor CBS van 09-11: de Watermolen en sportKRINGpark (met een 
zekere verdeeldheid maar met een meerderheid die akkoord gaat). 

• Harry DB brengt verslag van de stuurgroep participatietraject:  
Voorbereiding online stadsgesprek met thema Puyenbeke is bezig en wordt grondig 
aangepakt met een algemeen gedeelte, filmpjes. Ook de hete hangijzers zullen aangekaart 



worden. Communicatie wordt volgende week verwacht (flyers onmiddellijke omgeving, 
digitale weg, sportclubs, sportraadleden enz).  
Pieter DB stelt de vraag welke rol de sportraad hierbij nog kan spelen naast deze van de 
twee afgevaardigden vanuit de sportraad Katty VD en Harry DB. 
Schepen Buysrogge stelt voor dat tijdens de sportraadvergadering van januari de 
krachtlijnen van het project worden toegelicht en dat de sportraad advies geeft. 
• Johan H meldt dat 3 gevechtsportclubs (karate, ju jitsu en boksen), gehuisvest 
in de sportzaal van Sinbad, vragen naar een toekomstige locatie. Bestemming van de 
sportzaal Sinbad op langere termijn? Vrije uren in dojo’s van de sporthallen werden reeds 
bekeken, maar daar is zeker geen oplossing voor alle noden. 
De sportraad gaat akkoord met het voorstel om in de loop van volgend voorjaar in overleg 
te gaan met de betrokken clubs. 

 
06. Toekomst site FC Gerda 
Zoals reeds gemeld is de club failliet verklaard en volgens schepen Buysrogge is er geen 
verzetsprocedure ingediend. De drie terreinen zijn stadseigendom. Er is interesse van voetbal- 
en andere clubs.  
Hoe gaan we daar een nieuwe bestemming aan geven? Wil de sportraad daarin betrokken 
worden? Chris P vindt het belangrijk dat de jeugd voorrang krijgt en Rik D dat het natuurgebied 
blijft. 
De schepen zal de sportraad op de hoogte houden. 
 
07. Satellietgroepen 
07.1 SG Reglementen  
Voorstel voor aanpassing van het reglement tot subsidiëring van sportmanifestaties en 
sportinfrastructuurprojecten werd goedgekeurd. 
 
07.2 SG Communicatie 
Géry S bedankt de groep voor de ‘nieuwsbrief’. Volgens Peter N kan de facebookpagina nog 
meer ontplooid worden door aangepaste reglementen te publiceren, de sportraadleden te 
belichten door maandelijks iemand individueel voor te stellen enz… 
 
07.3 SG Ontwikkeling sport in de stadskern 
Valérie T stelt de nota opgemaakt door de groep voor (wordt via mail bezorgd). 
De sportraad vraagt om bij de hertekening van het H. Heymanplein ruimte te geven aan 
beweegfaciliteiten.  
De voorzitter vindt het voorstel een prachtig initiatief en hoopt dat dit alle slaagkansen krijgt. 
Ook het idee om in andere deelgemeenten/wijken een dergelijk wandel/loopparcours te 
overwegen lijkt hem eveneens een zeer goed voorstel. 
 
08. Hulde sportlaureaten 2020? 
Johan H informeerde bij de clubs i.v.m. kampioenen zowel volgens de criteria van de afgelaste 
Kampioenenhappening als volgens die van een academische hulde. Hij kreeg antwoord van 
Swimming Team Waasland, ACW, Vige Waasland dames en heren, Foxes baseball, een 
individuele wereldkampioene cyclocross uit Sinaai, jumpingkampioenen …  
Na overleg besluit de vergadering om dit jaar geen kampioenenhulde meer te organiseren, 
onder welke vorm ook. Anderzijds wil men de sporters die afgelopen maanden en jaar kampioen 
werden, niet zomaar vergeten of laten wachten tot midden volgend jaar. Er wordt gevraagd aan 



Carine en het sportpromotieteam om een alternatief uit te werken, dat zou kunnen worden 
uitgevoerd in de loop van het voorjaar 2021. 
 
09. Organisatie sportquiz  
Het resultaat van de werkgroep werd reeds doorgemaild naar de leden. Door corona is het 
momenteel koffiedik kijken. 
 
10. Promotie urban sports: gedachtewisseling 
Vermits het niet onmiddellijk duidelijk is wat de precieze bedoeling is van dienst evenementen 
vroeg Géry S meer concrete uitleg, maar kreeg nog geen antwoord. 
 
11. ILV Burensportdienst Waasland: kennisneming verslag 
Volgende vergadering is pas op 17-11-2020. 
 
12. Mededelingen en rondvraag 

• Data sportraadvergaderingen eerste helft 2021: maandag 18 januari, dinsdag 09 maart, 
maandag 03 mei en dinsdag 08 juni 2021. 

• Katty VD verwijst naar het voorstel van de zwemfederatie voor de indeling van het 
nieuwe zwembad. Géry S suggereert om dit voorstel rechtstreeks naar de stuurgroep 
over te maken.  

• Rik D meldt dat in de Pastoor Stepmanwegel (Vossekotstraat Sint-Niklaas) een mtb 
omloop met verf afgepijld werd op de bomen. Pieter DB zal dit meenemen naar de 
provinciale stuurgroep.  

• Chris P vraagt zich af of het menens is om een groot evenement naar Sint-Niklaas te 
halen? Pieter DB vindt het toegekende budget te laag en vraagt of dit kan aangevuld 
worden met een stadstoelage?  
Schepen Buysrogge stelt dat de budgetten voor topsportmanifestaties zijn ingeschreven, 
maar door de coronaperikelen zijn nieuwe initiatieven in het water gevallen. Samen met 
zijn collega van evenementen en met de respectievelijke dienstverantwoordelijken werd 
reeds onderzocht welke mogelijkheden er eventueel zouden zijn.  
Volgens Chris P moeten we direct in gang schieten willen we 2022 halen. Er moet 
volgens hem dringend een richting gekozen worden met een plan B want de tijd dringt. 
Legislatuur overschrijdende initiatieven moeten mogelijk zijn volgens schepen 
Buysrogge.   
Chris P en Caro B dachten aan een internationaal voetbaltornooi voor vrouwen (Sint-
Niklaas boegbeeld Justine van Havermaet), Sint-Niklaas als turnstad (kan onderzocht 
worden met Gymfed volgens Johan H), EK Veldrijden 2024, BK zwemmen, BK tijdrijden 
(maar niet in stadscentrum), urban trail circuit (nieuw en populair volgens Pieter DB). 
 

 
De voorzitter sluit hierna de vergadering. 
 
 
Carine Verleyen 
Teamcoördinator sportpromotieteam 
 
 


